
 
 
 
 
 
 

                                                                                   Haslev 26-11-2020 
Bestyrelsesmøde afd 1131-0 

 
Til stede Jannik Rasmussen, Else-Marie Nielsen og Dorthe Müller Resch 
 

Referent - Dorthe Müller Resch 
 

1. Aviskasse på Grøndalsvej 
Henvendelse fra Lokalinspektør Kim Sivebæk vedr. opstilling af boks til aviser da en beboer får leveret 
aviser til omdeling. Bestyrelsens forslag er at boksen bliver opstillet ved hækken ved indkørslen ved 
numrene 10-16. 
 
2. Termografiundersøgelse 
Der vil bliver foretaget termografiundersøgelse i samarbejde med Rambøll i afdeling 1131-0  den 9. 
december mellem 8-14 i udvalgte lejligheder. 
 
3. Opsamling fra afdelings tjek den 10.11.2020 

● Tørrestativer på Grøndalsvej - snorene vil blive udskiftet ved behov og Bestyrelsen har besluttet at 
der vil blive sat et nyt op ved gavlen af nr. 26. 

● Skraldeøerne på Grøndalsvej skal udbygges når der kommer mere sortering. Derudover skal der 
opsættes belysning hvor der mangler. 

● Der skal muligvis bygges en skraldeø ved Nordborgvej/Ringstedvej når der skal sorteres mere. 
● Plads til storskrald - Der er mulighed for at dele en plads til storskrald mellem Grøndalsvej og 

Grøndalsparken hvor udgifterne vil blive delt mellem de to afdelinger. Bestyrelsens forslag er af få 
sat en container op på pladsen til storskrald og bevare plads til haveaffald. Der skal sættes nyt 
hegn op på området. 

● Vaskeri - Bestyrelsen henviser til at der bliver justeret priser på vask så de passer til maskinens 
størrelse og er ens i alle vaskerier. 

● Lokalinspektør Kim Sivebæk foreslår at græsset får lov at gro ind til husmurene i hele afdelingen, 
så det vil være lettere for servicemedarbejderne at vedligeholde. Bestyrelsen bakker op om 
forslaget. 

● Lokalinspektør Kim Sivebæk foreslår anskaffelse af robotplæneklipper til Grøndalsvej samt 
Torvegade/Themstrupvej. Bestyrelsen bakker op om forslaget hvis økonomien tillader det. 

● Lokalinspektør Kim Sivebæk foreslår at vi lader områder på græsset gro vildt så der kommer 
blomster - evt sår blomster. Bestyrelsen bakker op om forslaget  

● Lokalinspektør Kim Sivebæk bemærkede at flisegangene på Grøndalsvej trænger til at blive kigget 
efter og blive rettet til. Bestyrelsen er enig. 

● Bestyrelsen har besluttet at der skal afsættes penge til at lave opstregning af p-pladser ved 
Grøndalsvej. Der skal samtidig gøres plads til parkering af knallerter 2-3 steder, med mulighed for 
at låse køretøjet fast. 



● Skiltning ved Grøndalsvej vedr parkering. Bestyrelsen har besluttet at der skal sættes skilt op ved 
alle indkørsler - “Parkering forbeholdt beboere” 

● Vedligeholdelse af Carporte i afdelingen - Træværk samt porte trænger til at blive udskiftet. 
Bestyrelsen vil sammen med Lokalinspektør Kim Sivebæk se på muligheder for dette. 

 
 

Næste møde i bestyrelsen er budgetmøde som afholdes til foråret 2021 
 
Mvh, Bestyrelsen i afd 1131-0 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 


